
 

 
VERKSAMHETSPLAN 2014 
 
     
EKONOMI 
 
Utveckling av organisationen med köpta tjänster kommer att fortsättas. Detta för att trygga 
ekonomin, då det år 2015 faller bort ca 200 skötselvederlag (inte finansieringsvederlag) , ifall  
ifrågavarande aktier inte sålts vidare före detta. Skötselvederlaget borde kunna hållas på nuvarande 
nivå efter 2014 med hjälp av organisationsförändringen. Caddiemaster- och kanslifunktionerna 
utvecklas. Marknadsföringskommittén effektiverar samarbetet med speciellt rf:s tävlingskommitté. 
 
Genom att golfaktiemarknaden fortfarande är svår så är det viktigt att splitaktierna skulle kunna 
övergå till ny ägare. Då halveras finansieringsvederlaget för en gammal aktie, hälften övergår till den 
nya splitaktieägaren. Ett ökat antal aktieägare skulle också ge en förbättrad ekonomi. 
På kostnadssidan fortsätter arbetet med att hitta inbesparingar. Leasingkostnaderna fortsätter att 
minska. De maskiner, som frigörs från leasingsystemet, inlöses.  
Projektet gällande en hall för golfbilar på nedre parkeringsplatsen undersöks. 
 
Låneavkortningarna är enligt avtal 2014-2016 årligen 30.4 68.900€ och från och med 2017 årligen  
168 900€ enligt nuvarande avtal.  
 
Den stora utmaningen är fortfarande på lång sikt, att få ett ökat antal aktieägare.  
Styrelsen hoppas att alla aktieägare understöder detta säljarbete och att aktionärerna även 
marknadsför vår bana i olika sammanhang. 
 
 

BANAN 
 
Banförbättringsarbeten kommer att utföras.  Bankommittén fortsätter sitt arbete på att planera hur 
banan kan göras bättre vad gäller minimerande av mark under arbetet, förbättra ruffar och rensa 
sidoområden. Även åtgärder för att förbättra säkerheten på banan planeras. Fortsatta åtgärder för 
att förbättra greenerna görs.  Arbetet med par-3 banans greener fortsätter 2014. 
Vi hoppas att en del av dessa arbeten fortsättningsvis kan göras som talkoarbete. 
 
Avtal med Golf förbundet och andra banexperter gällande rådgivning vid banskötsel kommer att 
diskuteras av nya styrelsen. 
 
Miljöarbetet fortsätter i samråd med bankommittén. 
 
 

RESTAURANGEN 
 
Restaurangverksamheten ges ut på entreprenad. Kontraktet är på tidsperioden 1+2+2 år. 
Restaurangverksamheten skall ha B-rättigheter och uppfylla de krav myndigheterna ställer på dylik 
verksamhet och dess personal. 



Restaurangen tillhandahåller lättare alternativ under hela perioden, fr.o.m. 15.06.2014 – 15.08.2014 
serverar restaurangen en varm maträtt från kl. 11.00 – 17.00. 
 
ÖPPETHÅLLNINGSTIDER 
15.04 – 30.06.2014 Må – Fre 10.00 – 17.00 
  Lö – Sön 10.00 – 18.00 
 
01.07 – 15.08.2014 Må – Fre 09.00 – 20.00 
  Lö – Sön 09.00 – 20.00 
 
16.08 – 31.10.2014 Må – Fre 10.00 – 17.00 
  Lö – Sön 10.00 – 18.00 
 
 
MARKNADSFÖRING OCH FÖRSÄLJNING 
 
Marknadskommittén består av endast två personer. Under verksamhetsåret kommer vi att försöka 
hitta flera medlemmar till kommittén. 
 
Under år 2014 kommer hemsidan att förnyas för att förbättra säkerheten och öka 
användarvänligheten. 
 
Vi kommer att öka spelmöjligheterna med olika paket för t.ex. nybörjare och sommargäster. Vi sätter 
också ihop större paket riktat åt företag som innehåller t.ex. spelrätter, reklam och tävlingar. Vi vill 
också hjälpa föreningen att hitta sponsorer till sina tävlingar. 
 
För att kunna underlätta all försäljning föreslås en stadgeändring för medlemskapet. Dessutom är det 
viktigt att hitta en lösning där aktieinnehavaren kan lösgöra sig från sitt aktieinnehav och 
vederlagsbetalning på ett vettigt sätt. Detta hjälper till att skapa en efterfrågan på aktien. 
 
Vi arbetar också för att aktieägaren skall få större fördelar för sitt aktieinnehav. 
 
 
Samarbetet med Alan Parry fortsätter. 

 
 
Raseborg 10.2.2014 

Styrelsen 
 
 

 


